

## Confucius Institute.

## **Fees Regulations at Sheffield Star Mandarin School**

24th November 2019

- 1. School tuition fees can ONLY be paid in full, covering for a whole school year (for 3 school terms, September July).
- 2. Payment is collected through the University Online Shop ONLY.

Website: <a href="http://onlineshop.shef.ac.uk">http://onlineshop.shef.ac.uk</a> (Search for Star Mandarin School)

- 3. Fee rate: £2.50/h. Amount of fees for a year with 35weks and 10% discount (school open 38wks):
  - £160 for a course at 2h/w, equivalent to £2.10/h.
  - £120 for a course at 1.5h/w, equivalent to £2.10/h.
  - £80 for a course at 1h/w, equivalent to £2.10/h.
- 4. The fees paid in the first six weeks of the school year receive the above discounts.
- 5. If delayed in payments, including late joining, the 10% discount will not be considered.
- 6. If anybody is absent from any classes due to various reasons, in principle, the fees paid will not be refunded. If the reason is on the school side, such as power cut or severe weather, the class is cancelled, the fees paid will normally be forwarded to the next school year.

## 谢菲尔德星星中文学校学费缴纳条例

2019年11月24日

- 1. 一次交清一学年的费用 (一学年从九月开始,到下一年的七月)。
- 2. 通过谢菲尔德大学在线付款系统缴纳学费。网址: http://onlineshop.shef.ac.uk (查询 Star Mandarin)
- 3. 收费标准: £2.50/h。按照 35 周计算(实际开课 38 周),并含 10%优惠的年学费为:
  - 每周两个小时的课程, £160. 相当于£2.10/h;
  - 每周一个半小时的课程, £120, 相当于£2.10/h;
  - 每周一个小时的课程, £80. 相当于£2.10/h:
- 4. 学费在新学年的前六周之内交清的,享受上面的优惠。
- 5. 超过六周交费的,以及学年当中新加入的学生,没有10%的优惠。
- 6. 因各种原因产生的学生缺课,学校原则上不办理学费返还。因学校的原因或者是不可测事件等造成学校停课,比如停电、极端天气等,停课期间的费用将从下学年学费中减除。